

របាយការណ៍ត្រួតពិនិត្យការវាយតម្លៃលទ្ធភាពសង

លេខ៖ ០០៤/២៤

ថ្ងៃទី០១ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០២៤

រ៉ូយ៉ាល់ លេវេ ម.ក

ចំណាត់ថ្នាក់ឥណទាន		ប្រវត្តិនៃការវាយតម្លៃលទ្ធភាពសង	
ចំណាត់ថ្នាក់ឥណទានក្រុមហ៊ុន	khCCC	ចំណាត់ថ្នាក់ឥណទានក្រុមហ៊ុន	khCCC
ទស្សនវិស័យ	អវិជ្ជមាន	ទស្សនវិស័យ	ស្ថិរភាព
ចំណាត់ថ្នាក់ឥណទានសញ្ញាបណ្ណ	khAAA	ចំណាត់ថ្នាក់ឥណទានសញ្ញាបណ្ណ	khAAA
ទំហំ	៤៩,២ ប៊ីលានរៀល (សមមូលនឹង១២លាន ដុល្លារអាមេរិក)	កាលបរិច្ឆេទបោះផ្សាយ	ថ្ងៃទី២ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២២
កាលបរិច្ឆេទឥណទានប្រតិទាន	ថ្ងៃទី២៣ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២២		
ប្រភេទ	មិនមានទ្រព្យធានា មានបុគ្គលធានា		
អត្រាកូប៉ុង	ឆ្នាំទី១-ឆ្នាំទី៥៖ SOFR ១ខែ + ៣,៥% ឆ្នាំទី៦-ឆ្នាំទី១០៖ SOFR ១ខែ + ៣,៧៥%		
បុគ្គលធានា	GuarantCo Ltd		

អ្នកវាយតម្លៃ៖

លោក ស៊ីសុវត្ថិ ចក្រកាវ CFA
s.chakara@ratingagencyofcambodia.com.kh
(+៨៥៥) ១៧ ៣៩៨ ៧៧៧

កញ្ញា សៀង ផារីយ៉ា
s.danya@ratingagencyofcambodia.com.kh
(+៨៥៥) ១៧ ៣៨៦ ៧៧៧

កញ្ញា ពៅ ស៊ីនវណ្ណវិជិត
p.sunvandeeth@ratingagencyofcambodia.com.kh
(+៨៥៥) ១៧ ៣១៨ ៧៧៧

កញ្ញា លីម អច្ឆរាទេពី
l.achhakrately@ratingagencyofcambodia.com.kh
(+៨៥៥) ១៧ ២៥០ ៧៧៧

លោក កង គីមឡុង
k.kimleng@ratingagencyofcambodia.com.kh
(+៨៥៥) ៦១ ៩៦៧ ២២១

លោក ពេជ្រ ម៉េងហ៊ុយ
p.menghuy@ratingagencyofcambodia.com.kh
(+៨៥៥) ១៧ ៩៩៣ ៣៣៧

អ្នកស្រី សុង ហេងជូលី
hengjullie.song@3e-fii.com
(+៨៥៥) ៨៩ ២៣៩ ២៤៩

លោក ញ៉ាន តុលា
tola.nhean@3e-fii.com

ហេតុផលសំខាន់ៗនៅក្រោយការវាយតម្លៃ

យើងរក្សាការវាយតម្លៃលទ្ធភាពសង (ICR) និងចំណាត់ថ្នាក់ឥណទានសញ្ញាបណ្ណ (BCR) របស់ក្រុមហ៊ុនរ៉ូយ៉ាល់ លេវេ ម.ក («RR» ឬ «ក្រុមហ៊ុន») «khCCC» និង «khAAA» (ចំណាត់ថ្នាក់ជាតិ) រៀងគ្នា។

ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងបានប្តូរទស្សនវិស័យពី «ស្ថិរភាព» ទៅ «អវិជ្ជមាន»។ លទ្ធផលចុងក្រោយ ក្នុងឆ្នាំ២០២៣ បានបង្ហាញពីភាពរីកចម្រើននៃប្រតិបត្តិការ ប៉ុន្តែដោយសារមានសម្ពាធពីបន្ទុកបំណុលបានរាវរាង RR មិនអាចសម្រេចបាននូវប្រាក់ចំណេញសុទ្ធខ្ពស់ជាងមុន។ បន្ថែមពីនេះបន្ទុកនេះក៏បាននាំឲ្យ RR បំពានលើកិច្ចព្រមព្រៀងបី។ ក្រុមហ៊ុនបានដាក់ស្នើលិខិតលើកលែងទៅ បុគ្គលធានា (GuarantCo) ប៉ុន្តែបើគិតត្រឹមកាលបរិច្ឆេទ នៃរបាយការណ៍នេះ មិនទាន់ទទួលបានការឆ្លើយតបនៅឡើយ។ ហានិភ័យនៅតែបន្តកើតមាន ប្រសិនបើ RR មិនទទួលបានការយល់ព្រមលើលិខិតលើកលែង ឬ អាចមានករណីបំពានកិច្ចព្រមព្រៀងនៅពេលអនាគត នឹងបង្កឲ្យមានការខកខានក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចហិរញ្ញវត្ថុ។

ប្រតិបត្តិការរបស់ RR មានការកើនឡើងស្របពេលជាមួយ នឹងការងើបឡើងវិញនៃសេដ្ឋកិច្ចកម្ពុជា នៅឆ្នាំ២០២៣ នេះ។ បើប្រៀបធៀបជាមួយឆ្នាំមុន ប្រាក់ចំណូលរបស់ក្រុមហ៊ុន ប្រាក់ចំណេញពីប្រតិបត្តិការ និង លំហូរសាច់ប្រាក់ពីប្រតិបត្តិការមានការប្រសើរឡើង បើទោះបីជាគួរលេខនៅតែមានសញ្ញាអវិជ្ជមាន។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រាក់ចំណេញសុទ្ធមានការខាតបង់ធំជាងនេះ ដែលបណ្តាលមកពីការកើនឡើងគួរឲ្យកត់សម្គាល់ពីចំណាយការប្រាក់លើមូលបត្របំណុល។ នេះគឺជាផ្នែកចម្បង នៃការព្រួយបារម្ភនាពេលខាងមុខ (ក្នុងរយៈពេលឥណទានប្រតិទាន)។

យើងរក្សាទស្សនវិស័យនេះក្នុងរយៈពេលមធ្យម ដោយយើងជឿជាក់ថា កត្តាចម្បងដែលប៉ះពាល់ដល់សេដ្ឋកិច្ចកម្ពុជា ពោលគឺ អត្រាការប្រាក់ឡើងខ្ពស់ និងភាពមិនពិតប្រាកដនៃកូរ៉ូប៊ិស្ត្រូនយោបាយ នឹងកាត់បន្ថយនាពេលអនាគតដ៏ខ្លី។ យ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រតិបត្តិការរបស់ RR បានរងឥទ្ធិពលខ្លាំងពីរដ្ឋសេដ្ឋកិច្ចសកលលោក តំបន់ និងក្នុងស្រុក យើងក៏នៅបន្តប្រុងប្រយ័ត្នចំពោះសក្តានុពលនៃការធ្លាក់ចុះសេដ្ឋកិច្ចដែលអាច ជម្រុញឲ្យមាន ការពិនិត្យឡើងវិញនៃការវាយតម្លៃ។



ទស្សនវិស័យ

យើងរំពឹងថា ប្រតិបត្តិការរបស់ RR នឹងប្រសើរឡើងក្នុងរយៈពេល ១២ខែខាងមុខ ដែលអាចបណ្តាលមកពីការកើនឡើងនៃចំនួនដឹកជញ្ជូនទំនិញ និងអ្នកដំណើរ ដែលគាំទ្រដោយកំណើនសេដ្ឋកិច្ចក្នុងឆ្នាំ ២០២៤ ដែលបានព្យាករណ៍ទុកដោយ ធនាគារអភិវឌ្ឍន៍អាស៊ី ADB។ គណៈគ្រប់គ្រង បានបញ្ជាក់ថាតម្លៃដឹកជញ្ជូន នឹងត្រូវបានកំណត់អាស្រ័យលើចំណាយប្រតិបត្តិការ និងតម្លៃរបស់វត្ថុធាតុដើមប្រកួតប្រជែង។ លើសពីនេះ ទោះបីជាមានការទិញបន្ថែមនូវរថភ្លើងដឹកអ្នកដំណើរថ្មី ចំនួន១១គ្រឿងក៏ដោយ ប៉ុន្តែតម្លៃសំបុត្រមិនមានការប្រែប្រួលនោះទេ។ ដូច្នោះ យើងរំពឹងទុកថាកំណើនប្រាក់ចំណូលពីផ្នែកចម្បងទៅលើការកើនឡើងនៃបរិមាណ ដែលមានចំនួនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីគ្របដណ្តប់តែទៅលើចំណាយប្រតិបត្តិការប៉ុណ្ណោះ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ RR មិនទាន់ទទួលបានលិខិតលើកលែង ពី GuarantCo ដូចនេះ យើងរក្សាទស្សនៈមិនផ្លាស់ប្តូរ ចំពោះលទ្ធភាពសងរបស់ RR។ ជាចុងក្រោយ ដោយសារតែ RR បានបំពានលើកិច្ចព្រមព្រៀង ដែលបណ្តាលមកពីអានុភាព (Leverage) កើនឡើង រួមជាមួយនឹងហានិភ័យនៃការបំពានលើកិច្ចព្រមព្រៀងបន្ថែមទៀត និងការធ្លាក់ចុះម៉ាក្រូសេដ្ឋកិច្ចដែលមានរយៈពេលយូរ។ ដូច្នោះ ការផ្លាស់ប្តូរទស្សនវិស័យ ពី «ស្ថិរភាព» ទៅ «អវិជ្ជមាន» គឺសមហេតុផល។

កត្តាដែលមានឥទ្ធិពលលើបម្រែបម្រួលការវាយតម្លៃ

ករណីដែលអាចប្រសើរឡើង ទទួលបានលិខិតលើកលែងពី GuarantCo មិនមានការបំពានកិច្ចព្រមព្រៀងបន្ថែម (ក្នុងរយៈពេលឥណ្ឌាប្រតិទាន) បង្កើនសកម្មភាពប្រតិបត្តិការ អវត្តមាននៃការរាំងស្ទះម៉ាក្រូសេដ្ឋកិច្ច និងការធ្វើឲ្យប្រសើរឡើងហានិភ័យឥណទាន ដែលនាំឲ្យយើងពិនិត្យឡើងវិញនូវការវាយតម្លៃរបស់យើង។

ករណីដែលអាចថយចុះ ការធ្លាក់ជុនជាបយ៉ាងគំហុកនៃទម្រង់ហានិភ័យហិរញ្ញវត្ថុ អាចនឹងបង្កឱ្យមានការផ្លាស់ប្តូរការវាយតម្លៃ។

បញ្ហាដែលត្រូវត្រួតពិនិត្យ

នាពេលខាងមុខ ការទទួលបានលិខិតលើកលែងពីបុគ្គលធានា ការបំពានកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សេងទៀតដែលអាចកើតមាននាពេលអនាគត កំណើនប្រាក់ចំណូលដែលបានរំពឹងទុកពីការធ្វើឲ្យប្រសើរឡើងនូវ សេវាកម្មស្តុល និង ប្រភពចំណូលផ្សេងទៀត ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចព្រមព្រៀងសម្បទាន លក្ខខណ្ឌម៉ាក្រូសេដ្ឋកិច្ច និង ស្ថានភាពហិរញ្ញវត្ថុរបស់ RR គឺជាចំណុចសំខាន់ៗទាំងអស់ ដែលចាំបាច់ត្រូវតាមដាន។

សង្ខេបអំពី រ៉ូយ៉ាល់ អេលវេ ម.ក

ទិដ្ឋភាពទូទៅ

បន្ទាប់ពី លទ្ធផលមិនល្អក្នុងឆ្នាំ ២០២២ ដោយសារតែប្រតិបត្តិកម្ម-១៩ និងការរឹតបន្តឹងគោលនយោបាយរូបិយវត្ថុរបស់អាមេរិក ជាលទ្ធផលនាំឲ្យមានការធ្លាក់ចុះសេដ្ឋកិច្ចរបស់ប្រទេសកម្ពុជា ដោយឡែកRR បង្ហាញពីការងើបឡើងវិញសកម្មភាពប្រតិបត្តិការ ក្នុងឆ្នាំ ២០២៣។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រាក់ចំណេញសុទ្ធរបស់ RR ត្រូវបានពិនិត្យឃើញថាកាន់តែមានភាពអាក្រក់ទៅ ដោយសារតែ ចំណាយខ្ពស់លើអត្រាការប្រាក់។ កត្តានេះតែមួយ មិនមានការគំរាមគំហែងដល់ការវាយតម្លៃឥណទានក្រុមហ៊ុន ដូចនេះយើងរក្សាចំណាត់ថ្នាក់ «**khCCC**»។

ប្រតិបត្តិការ

ប្រាក់ចំណូលមានការកើនឡើងពី ឆ្នាំ២០២០-២០២៣ ដោយ ៥,២% CAGR ក្នុងមួយឆ្នាំ ទោះបីជាមានការកើនឡើង ចំនួន១,២% yoy ក្នុងឆ្នាំ២០២៣។ ចំណូលពីខ្សែចង្ហើងភាគខាងត្បូង បានធ្លាក់ចុះចំនួន០,១% yoy ដោយសារតែប្រាក់ចំណូលពីការដឹកជញ្ជូនទំនិញផ្លូវដែកមានការធ្លាក់ចុះ និងបណ្តាលមកពីការទម្លាក់ថ្លៃនៅក្នុង FY២៣ ។ ទំហំនៃការដឹកជញ្ជូនទំនិញផ្លូវដែកមានការកើនឡើង ចំនួន១៨,៤% yoy និងការដឹកជញ្ជូនអ្នកដំណើរមានការកើនឡើង ចំនួន៤៨,១% yoy ក្នុង FY២៣។ ប្រាក់ចំណេញពីប្រតិបត្តិការ មានភាពប្រសើរឡើងជាងឆ្នាំមុន ភាគច្រើនដោយសារការធ្លាក់ចុះនៃចំណាយប្រេងម៉ាស៊ូត និងការលើកលែងចំណូលពន្ធពី GDT។ ទោះបីជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រាក់ចំណេញសុទ្ធរបស់ក្រុមហ៊ុន មានការខាតបង់ធំ ដោយសារការបោះផ្សាយសញ្ញាបណ្ណប្តី ធ្វើឲ្យមានការប៉ះពាល់ចំណាយការប្រាក់ ក្នុង FY២៣។

សន្ទនីយភាពរបស់ក្រុមហ៊ុន កាន់តែមានភាពតានតឹងក្នុង FY២៣។ ប្រភពនៃទុនបង្វិល (WC) របស់ RR អនុបាតចរន្តលឿន (QR) និងអនុបាតចរន្ត (CR) បង្ហាញពីសញ្ញាគួរឲ្យព្រួយបារម្ភ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ នេះបណ្តាលមកពីការធ្វើចំណាត់ថ្នាក់ឡើងវិញនៃមូលបត្របំណុល ពីបំណុលរយៈពេលវែង ទៅបំណុលរយៈពេលខ្លី ដែលកើតចេញពីការបំពានលើកិច្ចព្រមព្រៀង។ ប្រសិនបើគ្មានផលប៉ះពាល់នៃការធ្វើចំណាត់ថ្នាក់ឡើងវិញនៃមូលបត្របំណុលក៏ដោយ ប្រភពនៃទុនបង្វិល នៅតែប្រឈមមុខនឹងការខ្វះខាត។

ទម្រង់អានុភាពរបស់ក្រុមហ៊ុន កើនឡើងក្នុង FY២៣ ជាមួយនឹង អនុបាតបំណុលធៀបនឹងមូលធន កើនឡើងដល់ ១៣២,៥% ពី ១០៨,៩% ក្នុង FY២២។ លំហូរសាច់ប្រាក់ពីប្រតិបត្តិការរបស់ RR ទោះបីជានៅតែអវិជ្ជមាន ក៏បង្ហាញថាមានការរីកចម្រើនជាងមុន ដោយសារការកើនឡើងក្នុងសកម្មភាពប្រតិបត្តិការ។ ទោះជាយ៉ាងណា ការកើនឡើងនៃអានុភាព (Leverage) បានជះឥទ្ធិពលអវិជ្ជមាន ដល់អនុបាតលំហូរសាច់ប្រាក់របស់ក្រុមហ៊ុន។ នេះក៏ជា កត្តាឈានមុខគេមួយដែលនាំឲ្យ RR បំពានលើកិច្ចព្រមព្រៀងហិរញ្ញវត្ថុទាំងបីនោះ ។

©រក្សាសិទ្ធិគ្រប់យ៉ាងដោយក្រុមហ៊ុនរតន៍ អេជនស៊ី អហ្វ (ខេមបូឌា) ម.ក ឆ្នាំ២០២៤
©Copyright 2024. RATING AGENCY OF (CAMBODIA) PLC. All rights reserved.
អាសយដ្ឋាន៖ អគារលេខ២៤៦, មហាវិថីព្រះមុនីវង្ស ភូមិ១០ សង្កាត់បឹងព័ង ខណ្ឌដូនពេញ រាជធានីភ្នំពេញ ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
Address: #246, Preah Monivong Blvd, Village 10, Sangkat Boeung Raing, Khan Daun Penh, Phnom Penh, Kingdom of Cambodia
ទូរស័ព្ទ៖ (៨៥៥)២៣ ៩០២ ៤០៨ សារអេឡិចត្រូនិច៖ info@ratingagencyofcambodia.com.kh
Phone: (+855)23 902 408 Email: info@ratingagencyofcambodia.com.kh



RAC website

ឆ្នាំសារពើពន្ធ	២០២០ ១២/ធ្នូ/២០២០	២០២១ ១២/ធ្នូ/២០២១	២០២២ ១២/ធ្នូ/២០២២	២០២៣ ១២/ធ្នូ/២០២៣
អនុបាតអនុភាព៖				
Debt to Capital Ratio	-384.9%	36.1%	108.9%	132.5%
អនុបាតផលចំណេញ៖				
EBIT Margin	1.4%	-5.3%	-39.4%	-33.7%
EBITA/Average Assets	1.7%	-5.9%	-17.7%	-9.7%
អនុបាតលទ្ធភាពសងការប្រាក់៖				
(FFO + Interest)/Interest	4.3	2.2	-9.6	-0.4
EBITDA/Interest	4.9	2.8	-7.8	-0.5
អនុបាតលំហូរសាច់ប្រាក់៖				
FFO/Debt	18.0%	17.7%	-15.0%	-18.7%
Debt/EBITDA	3.7	2.4	-9.1	-14.4
FOCF/Debt	11.1%	79.8%	-27.1%	-26.9%
អនុបាតសក្តិសិទ្ធិភាព៖				
ROA	-2.4%	-9.4%	-3.3%	-2.1%
ROE**	nm	nm	nm	nm
Dupont Decompoistion:				
Net Margin	-2.3%	-8.0%	-40.3%	-52.1%
Asset Turnover	1.02	1.18	0.45	0.29
Equity Multiplier	-1.64	-5.04	-107.67	-7.18
គម្លាត៖				
Gross Margin	11.7%	4.6%	-19.9%	-19.3%
EBT Margin	-2.3%	-8.0%	-40.3%	-52.1%

**Negative Profit & Negative Equity



និយមន័យចំណាត់ថ្នាក់ឥណទាន

ចំណាត់ថ្នាក់វាយតម្លៃឥណទាន (ចំណាត់ថ្នាក់ជាតិ)			
ចំណាត់ថ្នាក់ជាតិ	និយមន័យ		
khAAA	សមត្ថភាពខ្លាំងណាស់ក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ	១	ហានិភ័យទាបណាស់
khAA	សមត្ថភាពខ្លាំងក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ	២	
khA	សមត្ថភាពខ្លាំងក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ប៉ុន្តែពេលខ្លះអាចងាយទទួលរងការផ្លាស់ប្តូរអវិជ្ជមានក្នុងកាលៈទេសៈ និងបរិយាកាសសេដ្ឋកិច្ច	៣	ហានិភ័យទាប
khBBB	សមត្ថភាពគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ប៉ុន្តែមានភាពងាយនឹងទទួលរងការផ្លាស់ប្តូរអវិជ្ជមានក្នុងកាលៈទេសៈ និងបរិយាកាសសេដ្ឋកិច្ច	៤	ហានិភ័យមធ្យម
khBB	សមត្ថភាពគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ប៉ុន្តែងាយរងគ្រោះជាងទៅតាមការផ្លាស់ប្តូរអវិជ្ជមាននៅក្នុងកាលៈទេសៈ និងបរិយាកាសសេដ្ឋកិច្ច	៥	
khB	សមត្ថភាពគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ប៉ុន្តែទំនងជារងផលប៉ះពាល់ដោយការផ្លាស់ប្តូរអវិជ្ជមាននៅក្នុងកាលៈទេសៈ និងបរិយាកាសសេដ្ឋកិច្ច	៦	
khCCC	សមត្ថភាពបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ អាស្រ័យលើលក្ខខណ្ឌអាជីវកម្ម ហិរញ្ញវត្ថុ និងសេដ្ឋកិច្ចអំណោយផល	៧	ហានិភ័យខ្ពស់
khCC	សមត្ថភាពខ្សោយក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ	៨	
khC	ទំនងជាមិនអាចបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ	៩	ហានិភ័យខ្ពស់ណាស់
khD	មិនអាចបំពេញកាតព្វកិច្ចផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ មួយផ្នែក ឬ ទាំងអស់	១០	

សេចក្តីផ្តើមនៃទទួលខុសត្រូវ

ព័ត៌មាន និងទិន្នន័យស្ថិតនៅទីនេះត្រូវបានទទួលពីប្រភពដែលយើងជឿថាអាចទុកចិត្តបាន។ ព័ត៌មានបែបនេះមិនត្រូវបានផ្ទៀងផ្ទាត់ដោយឯកជ្យទេ ហើយយើងមិនតំណាង ឬការធានាចំពោះភាពត្រឹមត្រូវច្បាស់លាស់ និងភាពពេញលេញរបស់ព័ត៌មានឡើយ។ រាល់មតិ ឬការប៉ាន់ប្រមាណនៅទីនេះឆ្លុះបញ្ចាំងពីការវិនិច្ឆ័យរបស់ក្រុមហ៊ុន អេជនស៊ី អៀ (ខេមបូឌា) ម.ក (ដែលហៅកាត់ថា "RAC") នៅកាលបរិច្ឆេទនៃរបាយការណ៍នេះ ហើយអាចផ្លាស់ប្តូរបានគ្រប់ពេលវេលាដោយមិនមានការជូនដំណឹងជាមុន។ រាល់ការដាក់ពិន្ទុ មតិ ការប៉ាន់ប្រមាណ ការព្យាករណ៍ ឬការវាយតម្លៃហានិភ័យនៅទីនេះ បង្កើតជាការវិនិច្ឆ័យគិតត្រឹមកាលបរិច្ឆេទនៃរបាយការណ៍នេះ ហើយមិនអាចមានការធានាថា លទ្ធផល ឬព្រឹត្តិការណ៍នាពេលអនាគតនឹងមានភាពស៊ីសង្វាក់គ្នាជាមួយនឹងការដាក់ពិន្ទុ មតិ ការប៉ាន់ប្រមាណ ការព្យាករណ៍ ឬការវាយតម្លៃហានិភ័យណាមួយឡើយ។ ព័ត៌មាននៅក្នុងឯកសារនេះគឺអាចផ្លាស់ប្តូរដោយគ្មានការជូនដំណឹង ភាពត្រឹមត្រូវច្បាស់លាស់របស់វាមិនត្រូវបានធានាទេ វាអាចមិនពេញលេញ ឬបង្កើត ហើយវាប្រហែលជាមិនមែនព័ត៌មានដ៏ ទាំងអស់ទាក់ទងនឹងក្រុមហ៊ុន (ឬក្រុមហ៊ុនច្រើន) ដែលយោងទៅតាមរបាយការណ៍នេះទេ ហើយ RAC មិនស្ថិតនៅក្រោមកាតព្វកិច្ច ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មាននៅក្នុងរបាយការណ៍នេះផងដែរ។ ក្នុងវិសាលភាពដែលបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ RAC និងនាយក បុគ្គលិក ភ្នាក់ងារ និងអ្នកតំណាងរបស់ខ្លួនមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះការខូចខាត ដោយផ្ទាល់ ឬសំណងណាមួយចំពោះបុគ្គល ឬអង្គការណាមួយ រាប់បញ្ចូលទាំង ប៉ុន្តែមិនកំណត់ដោយការច្រើនរបស់សណ្ឋានមួយនៅក្នុងផ្នែកនៃ ប្រញូ អានុណាមួយនៅក្នុង ឬលើសពីការគ្រប់គ្រងរបស់ RAC ឬនាយក បុគ្គលិក ភ្នាក់ងារ និងអ្នកតំណាងណាមួយរបស់ខ្លួន ដែលកើតឡើងពី ឬពាក់ព័ន្ធនឹងព័ត៌មានដែលមាននៅទីនេះ ឬ ការប្រើប្រាស់ ឬអសមត្ថភាពក្នុងការប្រើប្រាស់ព័ត៌មានបែបនេះ។

